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• Wat zijn de ervaringen tot nu toe met zelftoezicht vanuit het oogpunt van de 

gemeente en de verenigingen? 

Per 1 februari 2023 is het zelftoezicht ingegaan.  

De ervaringen vanuit de gemeente/sporthalbeheer is als volgt. Het zelftoezicht verloopt 

prima. Geconstateerd wordt dat de gebruikers moeten wennen aan het op dezelfde plek 

terugleggen van de gebruikte sport- en spelmaterialen. Anderzijds heeft deze eigen 

verantwoordelijkheid ook een positief effect – de gebruikers moeten voor elkaar beter 

voor de sportmaterialen zorgen.  

Sporthalbeheer heeft de indruk dat scholen tevreden zijn. De scholen vinden het soms 

lastig dat ze zelf de wanden in de sporthal naar beneden moeten doen en dat ze moeten 

zoeken naar materialen die door de vorige gebruikers niet goed zijn opgeruimd en dat ze 

de materialen terug moeten leggen op de juiste plek. 

Sporthalbeheer heeft de indruk dat de verenigingen in zijn algemeenheid tevreden zijn. 

Ook de verenigingen moeten wennen aan het terugleggen van de gebruikte materialen 

op de juiste plek. We horen terug van de verenigingen dat zij het jammer vinden dat zij 

in de weekenden – als er toernooien zijn – zelf de bezoekende teams moeten ontvangen 

en naar de juiste kleedkamer moeten toe leiden. Sporthalbeheer heeft voorgesteld om in 

gezamenlijkheid een digitaal scherm aan te kopen waarop de kleedkamerindeling staat 

vermeld. Hierop heeft sporthalbeheer nog geen reactie ontvangen. 

De verenigingen vinden de huidige, tijdelijke situatie met de 5 externe partijen 

onduidelijk en hebben behoefte aan één duidelijk aanspreekpunt. 

• Is er ook met de beheerder van de sportkantine gesproken over de ervaringen met 

zelftoezicht? Zo ja, wat is de reactie? 

De beheerder van de sportkantine geeft aan dat de gebruikers eraan moeten wennen 

om de gebruikte materialen op de juiste plaats terug te leggen. Door de week verloopt 

een en ander prima. In het weekend bij drukke toernooien verloopt het chaotischer en 

ziet hij dat nog niet alle verenigingen het ingeregeld hebben om de ontvangst goed vorm 

te geven. 

• Er is zelftoezicht, er is een beheerder van de gemeente en inhuur van 5 externe 

partijen. Wat is de verhouding in uren en dagen qua aanwezigheid van de drie 

categorieën? 

De schoonmaak is er vroeg in de ochtend (tot ca. 10.30 uur) en laat de scholen binnen. 

Halverwege de middag/einde middag komt de schoonmaak om de sporthal schoon te 

maken voor de avond. De schoonmaak laat de 1e verenigingen binnen en gaat dan naar 

huis. In de avond is de horeca aanwezig en deze partij verzorgt momenteel de 

afsluitronde. VSS is op afroep beschikbaar als de horeca/schoonmaak incidenteel niet 

beschikbaar is voor openen/afsluiten. 

In de weekenden wordt schoongemaakt voordat de verenigingen komen. De 

schoonmaak laat de vereniging binnen en rond de werkzaamheden af. 

Het rooster van de schoonmaak kan per dag en per week wisselen omdat dit wordt 

afgestemd op de verhuur van de sporthal. Zodat juist dan schoonmaak wordt uitgevoerd 

als het daadwerkelijk nodig is en de schoon te maken ruimtes niet worden gebruikt.  

 

De sporthal wordt verhuurd op basis van zelftoezicht. Dat betekent dat de verenigingen 

100% van de tijd zelf verantwoordelijk zijn voor het toezicht. In de avonduren en de 

weekenden is veelal de horeca aanwezig. Ook dan ligt het toezicht bij de verenigingen. 



• Wat wordt er verstaan onder tijdelijke inhuur? Hoe lang is dit?  

De tijdelijke inhuur loopt vanaf september 2021 als gevolg van het vertrek van de 

hoofdsporthalbeheerder, langdurige ziekte van een sporthalbeheerder en het beëindigen 

van de overeenkomst met Senzer omdat zij niet konden voldoen aan de bezetting en de 

gevraagde inzet.  Het is de bedoeling dat op 1 augustus 2023 overgegaan wordt naar de 

nieuwe werkwijze met bij voorkeur maximaal 2 externe partijen. 

• Werkzaamheden onderbrengen bij een beperkt aantal partijen? Loopt dit proces al 

en wat wordt er onder beperkt aantal verstaan? Is dat bij 1 of 2, of acht het college 

meer voorstelbaar? 

Dit proces is in voorbereiding. Het heeft de voorkeur van het college om te werken met 

maximaal 2 externe partijen. De regels van de aanbestedingswet worden opgevolgd. Of 

dit haalbaar is zal blijken uit het aanbestedingstraject. De partijen dienen in deze krappe 

arbeidsmarkt voldoende uren/medewerkers te kunnen leveren.  

• Een reden dat niet alle verenigingen zelftoezicht konden leveren is de vereiste 

aanwezigheid van een BHV’er. Dit is nu niet meer van toepassing. Mag er nu meer 

zelftoezicht van de verenigingen verwacht worden? Wordt daar vanuit de 

gemeente ook naar gevraagd? Zo nee, waarom niet? 

De sporthal wordt in de huidige en toekomstige situatie verhuurd op basis van 

zelftoezicht. Dat betekent dat de gebruikers te allen tijde zelf in toezicht moeten 

voorzien. 

In eerste instantie was in de algemene voorwaarden van verhuur opgenomen dat de 

gebruiker moest voorzien in een toezichthouder met BHV-diploma. De verenigingen 

vonden het een te zware belasting als ze enerzijds tijd moesten investeren in het 

behalen van het diploma en anderzijds in het voorzien van aanwezigheid van deze 

personen.  

Het is echter niet verplicht dat er een BHV-er in de sporthal aanwezig is en de 

verplichting tot het hebben van een BHV diploma is komen te vervallen. Deze 

verplichting is enkel van toepassing binnen een werkgever-werknemers relatie. Het 

verzorgen van toezicht in de sporthallen wordt hierdoor makkelijker voor de 

verenigingen. Elke trainer/coach/vrijwilliger kan nu in principe het toezicht uitvoeren.  

• Wat is de meerwaarde voor verenigingen om zelftoezicht te leveren? Welke 

positieve prikkel is er? 

Indien we dezelfde kwaliteit van schoonmaak willen bereiken (schoonmaak buiten de 

gebruikstijden van sporthallen en kleedkamers) én willen voorzien in toezicht als de 

sporthal gebruikt wordt door verenigingen (avonduren en weekenden) dient structureel 

een extra budget van ca. € 95.000 op jaarbasis beschikbaar te worden gesteld. Als we 

dit kostendekkend willen verwerken in de huurprijs zal dit een aanzienlijke verhoging van 

de huurprijs inhouden. 


